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Referat Lokal Trepart - Det Sydfynske Øhav 
 

 
Deltagere: Jesper Kiel, Kristine Andersen, Rasmus Scheelke, 
Morten Hjorth, Peter Hansted, Leo Holm, Kirsten Johansen, 
Nynne Christinna Kornmaaler Printz, Rikke Fink, Astrid Ejler- 
sen, Per Jespersen, Birgitte Breum Knudsen, Lars Nielsen, 
Ella Maria Bisschop-Larsen, Henrik Reinvaldt, Christian Ahle- 
feldt-Laurvig-Lehn, Torben Povlsen, Jakob Harrekilde Jensen 

 
Afbud: Jørgen Nielsen, Søren Svendsen, Pernille Bech, René 
Cording Jensen 

 
 

Mødedato: 27. februar 2025 
Mødested: Mødelokale 6 på Ramsherred 5, 5700 Svendborg 

 

 
1. Velkomst og præsentationsrunde 

De enkelte deltagere præsenterede sig selv. 
 
 

2. Rammer for trepartens arbejde 

Sekretariatet gennemgik de formelle rammer for treparten. 
 
 

3. Konstituering og kommissorium 

Jesper Kiel blev valgt som forperson uden afstemning. 
 
 

Kommissoriet blev godkendt med forbehold for en række be- 

mærkninger, herunder: 

- At organisationerne som udgangspunkt også deltager i tek- 

nikker-grupperne 

- At man reducerede antallet af steder, hvor kommunen og 

sekretariats rolle blev gentaget 

- At det bliver nævnt eksplicit, at drikkevandskortlægningen 

på Fyn allerede er afsluttet 

- At Treparten orienteres, hvis de enkelte kommunalbestyrel- 

ser ønsker at ændre i omlægningsplanen ifm. den politiske 

behandling 

- Enkelte øvrige tekstnære justeringer. 

Miljø og Teknik 
Klima Natur og Miljø 



Side 2 af 2  

 
Ændringerne er indarbejdet i et revideret kommissorium, der er 

udsendt med referatet. 

 
4. Deltagernes forventninger og ønsker 

De politisk udpegede repræsentanter nævnte deres forventnin- 

ger og ønsker. 

 
Det blev aftalt, at møderne i treparten primært er for de politisk 

udpegede, men at embedsmænd og fagpersoner kan deltage, 

hvor det er relevant. 

 
Kl. 18:00 Pause og fælles aftensmad 

 
 

5. Indsatsbehov og opgaven for den Grønne trepart 

Indsatsbehovet i Det Sydfynske Øhav og de enkelte delvandom- 

råder blev gennemgået. 

 
6. MARS, Omlægningsplan og arbejdsværktøjer 

Treparten fik en introduktion til brug af MARS. 

 
7. Status på nuværende projekter 

Der var en overordnet status på de nuværende projekter i kom- 

munerne. Det blev aftalt, at der på næste møde skulle være en 

mere dybdegående status. 

 
Sekretariatet præsenterede en model for at vurdere de enkelte 

projekter ud fra en række kriterier fastsat af treparten. Model- 

len blev godkendt, dog med en tilpasning af kriterierne. Sekre- 

tariatet fremlægger den revurderede model på næste møde. 

 
8. Mødeplan for treparten i 2025 inkl. ”besøg i marken” 

Der var en række bemærkninger til mødeplanen, og der udsen- 

des en revideret mødeplan sammen med referatet, hvor der ta- 

ges højde for færgetider, og hvor mødet d. 20. august flyttes. 

 
9. Eventuelt 


